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Zápis z jednání
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 7/2011

konaného dne 21. 9. 2011

Přítomni:

1. Kořínek Jiří 5. Kafoňková Simona

2. Šmardová Hana 6. Havlíček Karel

3. Šajnar Jiří 7. Bambasová Jaroslava

4. Hájek Pavel (místopředseda) 8. Kettner Lukáš (tajemník)

Omluveni:

1. Antonín Pavel (předseda) 3. Mojžíš Peter

2. Štursová Helena 4. Holík Pavel

Hosté:

1. Běhounek Jiří (hejtman Kraje Vysočina) 5. Vyletělová Magda (OSK Třebíč)

2. Měrtlová Soňa (OZ) 6. Nehyba Jan (OSK Pelhřimov)

3. Dvořáková Jana (OSK Jihlava) 7. Horáček Martin (Havlíčkův Brod)

4. Maštálka Jan (OSK Havlíčkův Brod)

Program:

1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Stav nemocnic za 1.pololetí 2011, stav investic, LSPP;

5. Setkání s ČSK;

6. Různé;

7. Závěr

1. Zahájení zasedání
Pavel Hájek, místopředseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájil 
jednání. Přivítal všechny přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise
usnášeníschopná.

2. Schválení programu
Pavel Hájek přednesl návrh programu zasedání. Ten byl upraven do následující podoby.

1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;
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4. Setkání s ČSK;

5. Stav nemocnic za 1.pololetí 2011, stav investic, LSPP;

6. Různé;

7. Závěr

Takto upravený program zasedání byl 5 hlasy schválen.

3. Kontrola zápisu
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky.

4. Setkání s ČSK
Pavel Hájek přivítal členy České stomatologické komory. Jan Nehyba, člen OSK Pelhřimov,
informoval o neuzavření dohody mezi zástupci provozovatelů zdravotnických zařízeních oborů
stomatologie a zástupci zdravotních pojišťoven. Z tohoto důvodu není v současné době znám 
sazebník a způsob výše úhrad na rok 2012. V posledních letech nedošlo k navýšení výkonů 
a prací plně hrazených z veřejného zdravotního pojištění, avšak provozní náklady neustále 
rostou. Pavel Hájek vznesl dotaz, s jakými pojišťovnami nejvíce ČSK spolupracuje. Jan Nehyba 
odpověděl, že s VZP, ZPMV ČR, Odborová zdravotní pojišťovna, ČPZP. Jiří Šajnar vznesl 
dotaz, kolik stomatologů nemá uzavřené smlouvy. Jana Dvořáková, členka OSK Jihlava, 
odpověděla, že v Jihlavě jsou 2 stomatologové. Jan Nehyba informoval o možných problémech 
vyplývajících z připravovaného Zákon o zdravotních službách.

Během jednání se dostavily členky komise Simona Kafoňková a Hana Šmardová.

Jana Dvořáková informovala o možných problémech s přeregistrací. Lukáš Kettner sdělil, 
že v současné době jsou na webových stránkách kraje k dispozici veškeré formuláře 
a informace týkající se registrací. Odbor zdravotnictví bude stejným způsobem postupovat
i v případě přeregistrací. Martin Horáček pohovořil o elektronickém vedení dokumentace 
a případných nedostatcích. Lukáš Kettner řekl, že se do budoucna uvažuje převážně
o elektronickém přenosu dat z nemocnic. Pavel Hájek vznesl dotaz, s jakými problémy 
se stomatologická komora potýká nejvíce. Jan Máštálka, člen OSK Havlíčkův Brod, informoval 
o problémech se stomatologickou ordinací ve Světlé nad Sázavou. Jan Maštálka vznesl dotaz 
na pohotovostní stomatologickou službu. Lukáš Kettner odpověděl, že rada kraje dosud 
nerozhodla o rozpočtu na rok 2012. Pro příští rok odbor zdravotnictví v tuto chvíli žádné změny 
nepřipravuje, finanční částka v rozpočtu kraje pro rok 2012 na zajištění LSPP je navržena
ve stejné výši jako pro rok 2011. Jana Dvořáková vznesla dotaz na pořízení křesla LSPP 
v Jihlavě. Lukáš Kettner odpověděl, že je potřeba o této věci jednat s ředitelem jihlavské 
nemocnice. Jan Maštálka vyslovil požadavek na časový posun výběrových řízení stomatologů 
v Havlíčkově Brodě. Soňa Měrtlová přislíbila, že výběrová řízení budou přesunuta na pozdější 
hodinu a vždy ve středu. Pozvánky na tyto výběrová řízení budou posílány s dostatečným 
časovým předstihem (cca měsíc dopředu).

5. Stav nemocnic za 1.pololetí 2011, stav investic, LSPP
Lukáš Kettner okomentoval podkladový materiál. Pololetní hospodaření krajských nemocnic 
na Vysočině vypadá zatím velice pozitivně. Nemocnice Pelhřimov a Nemocnice Třebíč vykazují 
několikamilionový zisk. Nemocnice Jihlava hospodaří bez jakékoli mimořádné krajské dotace 
s milionovou ztrátou. V červených číslech skončilo pololetní hospodaření v Nemocnici Havlíčkův 
Brod a Nové Město na Moravě. V současné době vypadá, že většina zdravotnických zařízeních 
bude mít na konci roku vyrovnaný hospodářský výsledek s tím, že nebudou muset proúčtovat
odpisy. Pavel Hájek vznesl dotaz, co VZP připravuje v oblasti financování na příští rok. 
Jiří Kořínek odpověděl, že v současné době se čeká na schválení úhradové vyhlášky. 
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Finanční prostředky budou stejné jako v roce 2010. U VZP nastane změna ve spojování agend 
pod větší regionální celky. Hana Šmardová vznesla dotaz na gamakameru v třebíčské 
nemocnici. Lukáš Kettner odpověděl, že na základě sdělení ředitele třebíčské nemocnice 
na pořízení gamakamery a stavebních úprav má nemocnice vyčleněny vlastní finanční 
prostředky. Jiří Běhounek informoval členy komise o nové krajské pobočce VZP. Pavel Hájek 
vznesl dotaz na celkovou cenu stavby. Jiří Kořínek odpověděl, že konečná cena činila 120 mil. 
Kč. Pavel Hájek vznesl dotaz, na rozpočet kraje na rok 2012. Jiří Běhounek odpověděl, že pro 
oblast zdravotnictví se plánuje navýšení o cca 100 mil. Kč. Lukáš Kettner pohovořil o finančním 
plánu ZZS Kraje Vysočina. Jiří Šajnar vznesl dotaz na výběr pojistného. Jiří Kořínek odpověděl, 
že za první pololetí je nárůst o 2% v porovnání s rokem 2010. Dále doplnil, že rezervní fond je 
na minimu a úhradové dodatky na rok 2011 jsou již podepsány.

6. Různé
Členové komise se z důvodu říjnového výjezdního zasedání komise jednotně shodli na výměně 
bodů programu zasedání, a to za listopadové body programu.

Zasedání Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 8/2011 se uskuteční ve středu 19. 10. 2011 
od 16:00 hod., v sídle Krajské pobočky VZP na Vysočině, Bratří Čapků 18, 586 01  Jihlava.

7. Závěr
Místopředseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání.

Pavel Hájek v. r.
místopředseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala Eva Charvátová dne 30. 9. 2011.




